
Jaarverslag MR schooljaar 2023-2024 

 

Samenstelling Medenzeggenschapsraad (MR)  
-Rianne Altena (ouderlid) 
-Josien Wannink (ouderlid) 
-Leonie Hassink (personeelslid) 
-Marjan Kraan (personeelslid) 
Jolanda Zuurmond (locatiecoördinator) is ter informatie aanwezig bij de vergaderingen. 
Dit schooljaar hebben er 5 MR vergaderingen plaatsgevonden. De leden van de MR ontvingen de 
agenda een week voor de vergadering via de voorzitter. De goedgekeurde notulen worden op de site 
van OBS de Keikamp geplaatst. 
 
Inspectiebezoek 
Maandag 13 maart heeft er een inspectiebezoek plaatsgevonden. Het verslag van de inspectie is met 
de MR leden gedeeld en het is samen besproken. We hebben een voldoende gekregen met 2 
herstelopdrachten. 1 Herstelopdracht voor Burgerschap en 1 herstelopdracht voor het didactisch 
handelen. Didactisch handelen, m.n. op differentiatie zowel aan boven- als onderkant. 
Burgerschapszin is een landelijk aandachtspunt. In november wordt duidelijk aan welke 
componenten vanuit overheid voldaan moet worden. Vanuit de stichting wordt er ook een cursus 
aangeboden hiervoor. De aandachtspunten vanuit de inspectie zijn meegenomen in het plan van 
aanpak van het project goed worden, goed blijven. Dit plan van aanpak wordt gedeeld met inspectie 
om ze mee te nemen in de acties die door de school uitgezet zijn. Begin 2024 zal de inspectie 
opnieuw langskomen voor de beoordeling van de herstelopdrachten. 
 
College van Bestuur 
Henri Soepenberg sloot aan bij de vergadering (maart 2023) en neemt de MR mee in de belangrijkste 
ontwikkelingen van de stichting, zoals het opstellen van een meerjaren-strategie. Hierin wordt 
nadrukkelijk het duurzaam onderwijslandschap beschreven (waaronder een visie op kleine scholen). 
In dit kader is er ook contact geweest met de MR van Nettelhorst, zij willen graag een oriënterend 
gesprek met OPONOA.  
De zorgen t.a.v. personeel, mede in relatie tot wegvallen NPO gelden, worden gedeeld en besproken. 
 
Verkiezingen 
Dit schooljaar waren Marjan en Rianne aftredend en herkiesbaar. Er heeft een oproep gestaan in de 
nieuwsbrief. Er zijn geen aanmeldingen binnengekomen. Dus Rianne en Marjan zijn opnieuw 
herkozen voor deze functie.  
 
Evaluatie NPO-middelen 
Het team is het er over eens dat het een goede keuze is geweest om groep 8 en groep 7 te splitsen. 
Voor beide groepen een positief effect. Voor groep 5 is het sociaal emotioneel wel een goede keuze 
geweest om een aparte groep te zijn, maar dit vertaalt zich niet zichtbaar in hogere scores.  
Bij het wegvallen van de NPO gelden, is de verwachting dat de groepen weer gecombineerd moeten 
worden. Ook voor de leerkrachten is het prettig om een enkele groep te hebben. Dit, met de extra 
handen, levert aantoonbaar werkdrukvermindering op.  
 
Voor het vakgebied begrijpend lezen wordt ondersteuning ingehuurd (om van vak naar vaardigheid 
te gaan). Het team staat nu op het punt om begrijpend lezen te integreren in andere vakken, zodat 
het niet een les op zich is, maar overal in toegepast wordt. Dit Is nog wel een discrepantie met de 
Cito toets. Heeft wel enkele jaren nodig om resultaat terug te zien in de toetsen.  
De executieve functies en de theoretische kennis hebben we nu in huis. Nu nog zoekende hoe we het 



goed in kunnen zetten in de praktijk. 
De implementatie van de rekenmethode wordt nu verder in detail met elkaar doorgenomen onder 
begeleiding van een adviseur van de  PO-raad. We zijn voornemens om de hybride methode te 
bekijken om meer te kunnen differentiëren.  
Leerling in beeld is voor volgend jaar aangeschaft, dit is ook verplicht vanuit CITO.  
 
Werkdrukmiddelen 2022-2023 evaluatie 
De werkdrukmiddelen zijn ingezet conform planning. Door het vervroegd uitvallen van een collega 
wegens zwangerschap, is er een leerkracht die voor 1 dag uitgeroosterd was voor extra taken weer 
ingezet voor onderwijs. In 2023/2024 is de verwachting dat we weer teruggaan naar 4 groepen. 
 
Werkverdelingsplan 2023-2024 
Het werkverdelingsplan is in het team besproken en blijft grotendeels gelijk aan vorig schooljaar. Op 
basis hiervan wordt het nieuwe formatieplan straks gemaakt.  
 
Formatie 2023-2024 + formatieplan 
Stichting OPONOA heeft De Keikamp gefaciliteerd om 5 groepen te kunnen maken. Om weer 
rust/stabiliteit op de school te krijgen (afgelopen jaren veel wisselingen i.v.m zwangerschappen). Er is 
gekozen voor de combinatiegroep 5/7 omdat het beide kleine groepen zijn. Bij de zaakvakken, Engels 
en gym zullen we de combinaties 5/6 en 7/8 maken. De groepen 6 en 8 zullen 2 aparte groepen 
worden. Mede ook doordat er in groep 6 veel zorg zit.  
 
Financieel overzicht 
Bert Izaks neemt ons mee in begroting en exploitatie 2022 en wat dit betekent voor begroting 2023. 
 
Schoolgeld ouders/vrijwillige bijdrage 
Met de komst van de wettelijke vrijwillige ouderbijdrage (ongeveer 2 jaar geleden) blijkt dat er 
steeds meer ouders moeite hebben (financieel of principieel) om de vrijwillige ouderbijdrage betalen. 
Daarnaast moet er ook steeds vaker aan herinnert worden. Het geld wat niet binnenkomt, moet 
verplicht door de school betaald worden en dat gaat uiteindelijk ten koste van de algemene 
middelen en dat kan dan niet meer besteed worden aan leermiddelen.  
Als dit in dezelfde stijgende lijn doorzet, kan uiteindelijk mogelijk het schoolreisje/kamp niet meer 
betaald worden.  
Er wordt onderzocht of we de vrijwillige bijdrage kunnen innen via Parro betaalverzoek. Dit zou 
mogelijk gedeeltelijk het (te) laat betalen op kunnen lossen en scheelt veel administratieve lasten.  
 
Evaluatie schoolontwikkeling 2022-2023 
Het project begrijpend lezen, is afgerond en geborgd.  
Het inzetten van executieve functies loopt volgend schooljaar door. Er zijn best veel spellen in school 
om hier mee te oefenen. De implementatie volgt nog. 
Sociaal emotionele ontwikkeling; kindplangesprekken zijn ingezet en uitgevoerd. Leerling in beeld is 
aangeschaft. Dit zijn nieuwe toetsen i.p.v. de CITO toetsen. Ook is Kwink ingezet.  
Tijdens de BAS groep bijeenkomsten  zijn begrijpend lezen en taakwerk besproken. Volgend 
schooljaar zullen we het taakwerk in een andere vorm gaan gieten.  
Procesgerichte didactiek; volgend schooljaar volgen we een cursus procesgericht didactiek tijdens 
muziek (vanuit Culturije).  
We hebben ons georiënteerd op een nieuwe kleutermethode. We hebben gekozen voor 
kleuteruniversiteit. Diverse thema’s worden afhankelijk van elkaar aangeschaft. Ook leuke 
vernieuwende thema’s.  
 
 



Schoolontwikkeling 2023-2024  
Het plan van aanpak Goed worden, goed blijven is tevens ook het schoolontwikkelplan. Daarnaast 
zijn er aantal extra thema’s die doorlopen vanuit het huidige schooljaar.  
Ook zijn we voornemens om een leerlingenraad op te zetten.  
 
Vernieuwing schoolplein 
De ontwikkelingen over het schoolplein zijn besproken. Ouders die zich aangemeld hadden via 
hulpgevraagd brief zijn uitgenodigd voor 1 mei voor de bijeenkomst over het schoolplein.  
Tijdens deze bijeenkomst hebben ouders meegedacht over de ontwikkeling en zijn onze ideeën van 
groener spelen besproken. We hebben samen bekeken welke subsidiemogelijkheden er zijn. De 
gelden die nog over waren van de tussenschoolse opvang, worden door de ouderraad geschonken 
t.b.v. de ontwikkeling van het schoolplein. Concepten zoals bewegend leren worden als voorwaarden 
meegegeven. 
We moeten een visiedocument maken voor de aanvraag van subsidies. Het maken van dit document 
heeft wat vertraging opgelopen door het wegvallen van Jolanda. Het document is nu klaar.  
De aanvraag voor gezonde school is toegekend. We ontvangen hiervoor een bedrag van €3000,-. 
In het voorjaar van 2024 zullen we een sponsorloop organiseren om geld op te halen voor het plein.  
De kinderen hebben tijdens de creatieve middag meegedacht over de invulling van het nieuwe plein. 
Deze ideeën worden meegenomen. 
 
Goed worden goed blijven project (rekenen/taal/burgerschap) 
Eerste doelen die tot eind oktober liepen zijn afgerond. Er zijn 2 nieuwe doelen geformuleerd tot 
eind januari. De adviseur vanuit de PO-raad heeft handvatten gegeven om lessen volgens vastgesteld 
model voor te bereiden. De leidinggevende volgt de opvolging van de doelen via bord-sessies.  
Taal; huidige methodiek is verouderd en het ambitie-niveau is eigenlijk te laag. Het advies is z.s.m. 
over te gaan op nieuwe taalmethodiek. De onderwijsadviseur van Heutinck heeft verschillende 
methodieken gepresenteerd. Er worden nu diverse methodieken uitgeprobeerd. Vanuit de visie van 
de school wordt dan een definitieve keuze gemaakt en er volgt ondersteuning bij de implementatie 
van de nieuwe methode. Manon, Sanne en Petra volgen dit schooljaar een taal cursus, de informatie 
die ze daar opdoen kan meegenomen worden in de keuzen van de nieuwe methode.  
Burgerschapsvorming; Leonie, Marjan en Jolanda volgen een cursus voor het opstellen van het 
nieuwe plan vort burgerschap. We wachten nog op de nieuwe SLO doelen.  
 
Strategisch beleidsplan/schoolplan 
De strategische beleidsnotitie is besproken in de GMR. Daar zijn verhelderende vragen over gesteld. 
We wachten het advies van GMR af. Een onderdeel van deze beleidsnotitie is een nieuwe 
organisatiestructuur voor stichting OPONOA. Zodra er meer duidelijkheid is over de nieuwe structuur 
zullen we hierover worden ingelicht. 
 
GMR 
Uit het overleg met de MR/GMR zijn er zorgen geuit over de invalpoule binnen OPONOA. Er is een 
brief opgesteld naar het college van bestuur met vragen en zorgen. 
Ook zijn er over de nieuwe organisatiestructuur binnen OPONOA veel vraagtekens en vragen. Ook 
binnen de GMR. We hebben besloten om namens onze MR een brief op te tellen aan Dhr. 
Soepenberg met onze vragen/zorgen.  
 
Evaluatie inspectiebezoek 2024 
In maart 2024 hebben we opnieuw een inspectiebezoek gehad voor de 2 herstelopdrachten. Tijdens 
een gesprek met 2 inspecteurs is gepresenteerd waar we aan gewerkt hebben en wat we allemaal al 
bereikt hebben. De twee herstelopdrachten zijn goedgekeurd.  
 
 



 
College van bestuur eind februari 2024 
Dhr. Soepenberg ligt de stand van zaken van de organisatiestructuur-wijzigingen toe, mede naar 
aanleiding van de vragen die wij als MR gesteld hebben en de zorgen/bezwaren die wij geuit hebben. 
Over de signalen die afgegeven zijn over de invalpoule is dhr. Soepenberg in gesprek met een 
afvaardiging van diverse MR’en.  
 
Formatie schooljaar 2024-2025 
Komend schooljaar zullen we formatie moeten inleveren. Het kader vanuit de stichting is nu 1 
leerkracht op 21 leerlingen, voorgenomen besluit is dat dit 1 op 25 leerlingen wordt. Als dat er door 
komt, maakt dat we komend jaar naar 3 groepen zullen moeten. De oktobertelling telt 64 leerlingen 
op de Keikamp. Als we naar 3 groepen moeten zal dit beteken dat we 3 combinaties zullen krijgen. 
Dit vraagt creatief denken vanuit het personeel. Ook zullen we ouders tijdig moeten voorbereiden op 
deze verandering.  
We hopen dat we het nog voor elkaar kunnen krijgen bij de stichting dat we 4 groepen mogen 
maken. Als MR zullen we aangegeven dat we ons zorgen maken over de onderwijs capaciteit die 
nodig is voor de zorg die de huidige kinderen nodig hebben. Ook zitten we nu na het inspectiebezoek 
mooi in de stijgende lijn, om dit vast te houden zijn 4 groepen wel wenselijk. 

Communicatie ouders 
Punten die naar voren zijn gekomen tijdens de MR vergaderingen: 

Er is veel gesproken over de sfeer in groep 8 (schooljaar 2022/2023). Ook is er altijd open gesproken 
over alle ingezette acties en gesprekken die hebben plaatsgevonden. Het heeft veel inzet gekost van 
de leerkrachten, locatiecoördinator, zorgcoördinator en Bert Izaks.  

Het tevredenheidsonderzoek onder de leerlingen geeft momenteel geen signalen van pestgedrag. De 
Rots en Water training wordt weer opgestart, dit schooljaar zal het plaatsvinden in groep 6. Dit vooral 
om de leerlingen wat weerbaarder te maken.  

In het schooljaar 2023/2024 is de sfeer op school weer positief. Alle groepen gaan leuk met elkaar om. 
Er is weer rust en gezelligheid in de gangen, de leerlingen helpen elkaar. 

De informatieavond wordt niet meer op dezelfde wijze georganiseerd. Afgelopen jaren was er weinig 
animo dat het organiseren geen meerwaarde heeft. Eventueel overwegen om het op een andere wijze 
in te vullen gedurende het jaar.  

Open dag  
Er wordt weer een pen dag voor ouders vanuit alle Borculose scholen georganiseerd. Hier doet De 
Keikamp dit jaar aan mee (16 maart en 12 oktober). Op de website en facebook zullen we dit kenbaar 
maken voor belangstellenden.  
 
 
 
 


